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 vDagordning styrelsemöte den 24/4 kl. 17.00  

Närvarande:  

Caitlin Sandström  Liselle Simonsson 

Alice Södervall  Evelina Andersson 

Vera Hultman 

Adjungerade: 

Anna Bergh (videolänk, kommer vid 203§, lämnar vid §211) 

Frånvarande:  

Kaj Myrvadet   Tova Hägerstrand 

Selma Bergström  Maria Hallberg 

§198. Mötet öppnas 

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 17:08. 

§199. Val av mötesordförande (b) 

Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.  

§200. Val av sekreterare (b) 

Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.  

§201. Val av justerare samt tidshållare (b) 

Beslut: Vera Hultman väljs till justerare samt tidshållare. 

§202. Godkännande av dagordningen (b) 

Beslut: Dagordningen godkännes.  

§203. Föregående mötesprotokoll (b) 

Beslut: Beslut om att lägga protokoll från styrelsemöte 17/4 till handlingarna bordläggs.  

§204. Värdegrunden (i, d) 

Inget att ta upp.  

§205. Orbi (i) 

Vera Hultman rapporterar från möte med Orbi den 18/4. Orbi Pay som är deras 
betalningslösning fixas inom de närmaste dagarna, nu inväntas bara ett godkännande på 
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ansökan av banken som Selma Bergström skickat in. Kåren får då ett konto 
kopplat till styrelsens orbi-inloggning som de andra utskotten kan kopplas till.  

För SLUSS-medlemskap får vi en mer permanent lösning till hösten: att alla SLUSS-kårer 
delar på samma medlemskap så att det blir enkelt att köpa biljett för studenter på olika 
kårer. Detta behöver dock samordnas med resterande SLUSS-kårer och kommer ta lite 
tid, därav blir det till hösten. Orbi drar i detta och kommer kontakta SLUSS och övriga 
kårer för samordningsmöte. SLUSS-medlemskapet kommer kontrolleras en gång/termin 
i stället för inför varje sittning och det fungerar på alla SLUSS-kårers biljetter. 
 
Inför slutsittningen får vi göra en annan variant men det kommer fortfarande gå att få 
olika pris för sin SLUSS/icke-SLUSS biljett. Medlemskapet kommer då i stället 
kontrolleras vid dörren. Vera har informerat klubbverket om detta.  
 
Information om hur Orbi fungerar ska komma ut till studenterna inom en snar framtid.  
 
§206. Motion: ”Alkoholpolicy” (d, b) 

Motion inskickad av festmästare Anja Sjöström. Caitlin Sandström föredrar.  

Styrelsen diskuterar följderna av att avvisa märkbart berusade personer från lokalen och 
vad som kan ske när dessa inte längre kan observeras av personalen. Eftersom 
arrangemang på kåren är små är det i dagsläget möjligt för personalen att ha koll på 
samtliga gäster, en möjlighet som försvinner om gästerna ska avvisas.  

En styrelseledamot kommenterar på ordvalet ”märkbart berusad”, men detta är 

detsamma som står i alkohollagen och därmed ordvalet.  

Styrelsen föreslår att raden ”Den som är märkbart berusad ska ’barstoppas’ samt ombes 

lämna lokalen” och raden ”Alltså får alkohol som serverats enbart förtäras i de 

lokalerna” stryks ur policyn då andra rader i policyn redan syftar till detta. 

En styrelseledamot nämner att ett stavfel finns i policyn där det ska stå 

”avstängningens” istället för ”avstängningen”.  

En styrelseledamot lyfter att det kanske kan vara bra att lägga till att beslut om 

avstängning sker i samråd med styrelsen. Detta står redan i den befintliga festpolicyn.  

Detta är dock upp till insändaren att ändra om de vill och inget som styrelsen kräver.   

Beslut: Att föreslå bifallande av motion förutsatt att de två raderna enligt styrelsens 

rekommendation stryks ur befintlig motion.  

§207. Motion: ”Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig” (d, b) 

Motion inskickad av inskottsordförande Jasmin Pettersson. Caitlin Sandström föredrar.  
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Det diskuteras om även posten ”fusknolleansvarig” ska ändra namn, då till 
”fejkisansvarig”.  

Det diskuteras om det kan hittas ett mer generaliserande namn för ”skräcken” för att det 
inte riskerar vara samma koncept om några år som det är nu. Det finns dock inget förslag 
på vad detta namn skulle vara.  

En styrelseledamot nämner att vissa ord har förlorat mellanslag och att dessa gärna får 
ses över.  

Beslut: Att föreslå bifallande av motionen. Styrelsen kommer även att föreslå att ändra 
namnet på ”fusknolleansvarig” till ”fejkisansvarig”.  

§208. Motion: ”Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen” samt 
”Stadgeändring doktorandrådets utformning” (d, b) 

Motion inskickad av doktorandrådet. Caitlin Sandström föredrar.  

Beslut: Att föreslå bifallande av motionen.  

§209. Motion: ”Ovvegruppen ska bli ett utskott under VMF” (d, b) 

Motion inskickad av Malin Sondell, ordförande för ”ovvegruppen”.  

Det diskuterades det minskade intresset bland de yngre årskurserna för 
kårverksamheten. Overaller menas kunna starta ett nytt intresse för kåren eftersom det 
skulle bidra med samhörighet och fler roliga aktiviteter.  

Styrelsen stället sig åter negativ till att införa ”ovvegruppen” som ett utskott på en gång. 
Det bör gå en tid och etableras innan det förs in i stadgarna. Det diskuteras möjligheter 
att göra detta i samarbete med PR-utskottet. Det skulle då kunna genomföras som en 
tröjbeställning där medlemmarna beställer via en enkät och blir betalningsskyldiga, vilket 
gör att det inte blir en ekonomisk risk. Det finns inte utrymme för att köpa in ett överskott 
av overaller eftersom budget inte är satt för detta.  

Styrelsen önskar att boka ett möte med ”ovvegruppen” för att diskutera hur 
kårverksamheten fungerar och hur deras förslag på bäst sätt kan etableras på VMF. Det 
kan då diskuteras hur bättre underlag kan tas fram, vilka färger på overallerna som ska 
finnas och om något alternativ till overaller kan vara aktuellt.  

Det lyfts att styrelsen kan formulera en kontraproposition om ”ovvegruppen” väljer att gå 
vidare med befintlig motion. Styrelsen ställer sig negativ till en stadgeändring, men ställer 
sig inte negativa till förändringen i sig. Styrelsen formulerar en kontraproposition. I denna 
lyfts bland annat problematiken med att införa ett utskott mitt i ett verksamhetsår och de 
ekonomiska konsekvenser detta kan innebära. Det är inte bra att ett utskott är 
ekonomiskt självständigt eftersom det fortfarande är under kårens namn, vilket kan 
orsaka problem för skattmästaren om något går fel.  
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Det lyfts att det är problematiskt att det står med namn på befintliga personer på 
posterna i motionens bilaga 2. Detta eftersom det yrkar att dessa personer ska 
väljas på posterna när de införs i kåren.  

De regler som är medskickade i motionen diskuteras och att de kan riskera vara 
oförenliga med värdegrunden. Det diskuteras också att krav på overall kan bli ett problem 
eftersom det kan bli uteslutande. Dessa skulle behöva diskuteras på ett möte. 

Det diskuteras om Evidensia och Anicura kan kontaktas för att få sponsring för 
overallerna.  

Beslut: Att föreslå avslag från motionen att införa ett overallutskott. Styrelsen ska till 
insändaren föreslå att i stället införa studentoveraller utan en stadgeändring.  

§210. Proposition: ”Justering och godkännande av protokoll” (i) 

Proposition som skickades in av styrelsen inför föreningsmötet den 14/3. Propositionen 
har godkänts en gång och ska behandlas på kommande föreningsmötet ytterligare en 
gång innan stadgeändringen går igenom.  

§211. Föreningsmöte 2 (d) 

Årets andra föreningsmöte är den 2/5. För att behålla medlemmar på mötet ända till 
slutet planerar styrelsen att servera glass efter föreningsmötet. Det diskuteras även om 
det finns möjlighet att öppna upp baren för förfriskningar i anslutning till föreningsmötet.  

Det diskuteras att styrelsen önskar att deltagarna på föreningsmötet ska sitta på stolarna 
i stora salen i stället för att sitta i sofforna längst bak och prata om annat. I samband med 
att mötet öppnas ska förhållningsregler informeras om där även detta ingår.  

Styrelsen önskar att soppa serveras kl. 18:00. Fikautskottet ska kontaktas angående det.  

Det diskuteras vilka som ska göra vad inför föreningsmöte. Vera Hultman kommer innan 
föreningsmötet och hjälper till att plocka fram stolar etc. Evelina Andersson och Alice 
Södervall kan sitta i entrén. Flera från styrelsen kan tänka sig att stanna för att diska och 
städa. Liselle Simonsson kan köpa tilltugg till föreningsmötet.  

Sveriges veterinärförbund är inbjudna till föreningsmötet och har blivit erbjudna 5 
minuter att informera medlemmarna om vad förbundet håller på med.  

§212. Övriga frågor (i, d) 

a. Kommunikation 

Liselle Simonsson påminner alla att svara på mejl från styrelsemedlemmar. Det räcker 
med att svara att en återkommer.  

§213. Nästa möte (i) 

Datum för nästa styrelsemöte kommer att röstas om utanför mötestid.  
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§214. Mötet avslutas 

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 19:00.  
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 vDagordning styrelsemöte den 24/4 kl. 17.00  


Närvarande:  


Caitlin Sandström  Liselle Simonsson 


Alice Södervall  Evelina Andersson 


Vera Hultman 


Adjungerade: 


Anna Bergh (videolänk, kommer vid 203§, lämnar vid §211) 


Frånvarande:  


Kaj Myrvadet   Tova Hägerstrand 


Selma Bergström  Maria Hallberg 


§198. Mötet öppnas 


Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 17:08. 


§199. Val av mötesordförande (b) 


Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.  


§200. Val av sekreterare (b) 


Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.  


§201. Val av justerare samt tidshållare (b) 


Beslut: Vera Hultman väljs till justerare samt tidshållare. 


§202. Godkännande av dagordningen (b) 


Beslut: Dagordningen godkännes.  


§203. Föregående mötesprotokoll (b) 


Beslut: Beslut om att lägga protokoll från styrelsemöte 17/4 till handlingarna bordläggs.  


§204. Värdegrunden (i, d) 


Inget att ta upp.  


§205. Orbi (i) 


Vera Hultman rapporterar från möte med Orbi den 18/4. Orbi Pay som är deras 
betalningslösning fixas inom de närmaste dagarna, nu inväntas bara ett godkännande på 
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ansökan av banken som Selma Bergström skickat in. Kåren får då ett konto 
kopplat till styrelsens orbi-inloggning som de andra utskotten kan kopplas till.  


För SLUSS-medlemskap får vi en mer permanent lösning till hösten: att alla SLUSS-kårer 
delar på samma medlemskap så att det blir enkelt att köpa biljett för studenter på olika 
kårer. Detta behöver dock samordnas med resterande SLUSS-kårer och kommer ta lite 
tid, därav blir det till hösten. Orbi drar i detta och kommer kontakta SLUSS och övriga 
kårer för samordningsmöte. SLUSS-medlemskapet kommer kontrolleras en gång/termin 
i stället för inför varje sittning och det fungerar på alla SLUSS-kårers biljetter. 
 
Inför slutsittningen får vi göra en annan variant men det kommer fortfarande gå att få 
olika pris för sin SLUSS/icke-SLUSS biljett. Medlemskapet kommer då i stället 
kontrolleras vid dörren. Vera har informerat klubbverket om detta.  
 
Information om hur Orbi fungerar ska komma ut till studenterna inom en snar framtid.  
 
§206. Motion: ”Alkoholpolicy” (d, b) 


Motion inskickad av festmästare Anja Sjöström. Caitlin Sandström föredrar.  


Styrelsen diskuterar följderna av att avvisa märkbart berusade personer från lokalen och 
vad som kan ske när dessa inte längre kan observeras av personalen. Eftersom 
arrangemang på kåren är små är det i dagsläget möjligt för personalen att ha koll på 
samtliga gäster, en möjlighet som försvinner om gästerna ska avvisas.  


En styrelseledamot kommenterar på ordvalet ”märkbart berusad”, men detta är 


detsamma som står i alkohollagen och därmed ordvalet.  


Styrelsen föreslår att raden ”Den som är märkbart berusad ska ’barstoppas’ samt ombes 


lämna lokalen” och raden ”Alltså får alkohol som serverats enbart förtäras i de 


lokalerna” stryks ur policyn då andra rader i policyn redan syftar till detta. 


En styrelseledamot nämner att ett stavfel finns i policyn där det ska stå 


”avstängningens” istället för ”avstängningen”.  


En styrelseledamot lyfter att det kanske kan vara bra att lägga till att beslut om 


avstängning sker i samråd med styrelsen. Detta står redan i den befintliga festpolicyn.  


Detta är dock upp till insändaren att ändra om de vill och inget som styrelsen kräver.   


Beslut: Att föreslå bifallande av motion förutsatt att de två raderna enligt styrelsens 


rekommendation stryks ur befintlig motion.  


§207. Motion: ”Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig” (d, b) 


Motion inskickad av inskottsordförande Jasmin Pettersson. Caitlin Sandström föredrar.  
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Det diskuteras om även posten ”fusknolleansvarig” ska ändra namn, då till 
”fejkisansvarig”.  


Det diskuteras om det kan hittas ett mer generaliserande namn för ”skräcken” för att det 
inte riskerar vara samma koncept om några år som det är nu. Det finns dock inget förslag 
på vad detta namn skulle vara.  


En styrelseledamot nämner att vissa ord har förlorat mellanslag och att dessa gärna får 
ses över.  


Beslut: Att föreslå bifallande av motionen. Styrelsen kommer även att föreslå att ändra 
namnet på ”fusknolleansvarig” till ”fejkisansvarig”.  


§208. Motion: ”Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen” samt 
”Stadgeändring doktorandrådets utformning” (d, b) 


Motion inskickad av doktorandrådet. Caitlin Sandström föredrar.  


Beslut: Att föreslå bifallande av motionen.  


§209. Motion: ”Ovvegruppen ska bli ett utskott under VMF” (d, b) 


Motion inskickad av Malin Sondell, ordförande för ”ovvegruppen”.  


Det diskuterades det minskade intresset bland de yngre årskurserna för 
kårverksamheten. Overaller menas kunna starta ett nytt intresse för kåren eftersom det 
skulle bidra med samhörighet och fler roliga aktiviteter.  


Styrelsen stället sig åter negativ till att införa ”ovvegruppen” som ett utskott på en gång. 
Det bör gå en tid och etableras innan det förs in i stadgarna. Det diskuteras möjligheter 
att göra detta i samarbete med PR-utskottet. Det skulle då kunna genomföras som en 
tröjbeställning där medlemmarna beställer via en enkät och blir betalningsskyldiga, vilket 
gör att det inte blir en ekonomisk risk. Det finns inte utrymme för att köpa in ett överskott 
av overaller eftersom budget inte är satt för detta.  


Styrelsen önskar att boka ett möte med ”ovvegruppen” för att diskutera hur 
kårverksamheten fungerar och hur deras förslag på bäst sätt kan etableras på VMF. Det 
kan då diskuteras hur bättre underlag kan tas fram, vilka färger på overallerna som ska 
finnas och om något alternativ till overaller kan vara aktuellt.  


Det lyfts att styrelsen kan formulera en kontraproposition om ”ovvegruppen” väljer att gå 
vidare med befintlig motion. Styrelsen ställer sig negativ till en stadgeändring, men ställer 
sig inte negativa till förändringen i sig. Styrelsen formulerar en kontraproposition. I denna 
lyfts bland annat problematiken med att införa ett utskott mitt i ett verksamhetsår och de 
ekonomiska konsekvenser detta kan innebära. Det är inte bra att ett utskott är 
ekonomiskt självständigt eftersom det fortfarande är under kårens namn, vilket kan 
orsaka problem för skattmästaren om något går fel.  
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Det lyfts att det är problematiskt att det står med namn på befintliga personer på 
posterna i motionens bilaga 2. Detta eftersom det yrkar att dessa personer ska 
väljas på posterna när de införs i kåren.  


De regler som är medskickade i motionen diskuteras och att de kan riskera vara 
oförenliga med värdegrunden. Det diskuteras också att krav på overall kan bli ett problem 
eftersom det kan bli uteslutande. Dessa skulle behöva diskuteras på ett möte. 


Det diskuteras om Evidensia och Anicura kan kontaktas för att få sponsring för 
overallerna.  


Beslut: Att föreslå avslag från motionen att införa ett overallutskott. Styrelsen ska till 
insändaren föreslå att i stället införa studentoveraller utan en stadgeändring.  


§210. Proposition: ”Justering och godkännande av protokoll” (i) 


Proposition som skickades in av styrelsen inför föreningsmötet den 14/3. Propositionen 
har godkänts en gång och ska behandlas på kommande föreningsmötet ytterligare en 
gång innan stadgeändringen går igenom.  


§211. Föreningsmöte 2 (d) 


Årets andra föreningsmöte är den 2/5. För att behålla medlemmar på mötet ända till 
slutet planerar styrelsen att servera glass efter föreningsmötet. Det diskuteras även om 
det finns möjlighet att öppna upp baren för förfriskningar i anslutning till föreningsmötet.  


Det diskuteras att styrelsen önskar att deltagarna på föreningsmötet ska sitta på stolarna 
i stora salen i stället för att sitta i sofforna längst bak och prata om annat. I samband med 
att mötet öppnas ska förhållningsregler informeras om där även detta ingår.  


Styrelsen önskar att soppa serveras kl. 18:00. Fikautskottet ska kontaktas angående det.  


Det diskuteras vilka som ska göra vad inför föreningsmöte. Vera Hultman kommer innan 
föreningsmötet och hjälper till att plocka fram stolar etc. Evelina Andersson och Alice 
Södervall kan sitta i entrén. Flera från styrelsen kan tänka sig att stanna för att diska och 
städa. Liselle Simonsson kan köpa tilltugg till föreningsmötet.  


Sveriges veterinärförbund är inbjudna till föreningsmötet och har blivit erbjudna 5 
minuter att informera medlemmarna om vad förbundet håller på med.  


§212. Övriga frågor (i, d) 


a. Kommunikation 


Liselle Simonsson påminner alla att svara på mejl från styrelsemedlemmar. Det räcker 
med att svara att en återkommer.  


§213. Nästa möte (i) 


Datum för nästa styrelsemöte kommer att röstas om utanför mötestid.  







Styrelsemöte Veterinärmedicinska föreningen  
Datum 24-4-2024  
§198–214 
 
   


 
i – informationspunkt                                   b – beslutspunkt  d – diskussionspunkt 


 
5 


  


§214. Mötet avslutas 


Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 19:00.  
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